
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
 

Registratienummer : 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 

 

Datum: 24-09-2019 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
Steller(s) van de vragen: 
Frank Buijs en Dave Bergwerff 
 
Onderwerp: 
Impact Covid-19 op sport en maatschappelijk leven 
 
Het college / de burgemeester (*) wordt verzocht de volgende vraag / vragen (*) 
schriftelijk / mondeling (*) te beantwoorden: 
 
1. Het college is vanzelfsprekend bekend met de impact van de Covid-19 pandemie (hierna: Covid-19) op 

de inwoners van -en het bedrijfsleven in- Lansingerland. Het CDA Lansingerland is een groot 
voorstander van een sterk maatschappelijk initiatief en een rijk verenigingsleven. Daarom vraagt het 
CDA Lansingerland zich af wat het effect is (geweest) van Covid-19 op sport- cultuur, jeugd en andere 
verenigingen en maatschappelijke organisaties in onze gemeente. Zijn er dergelijke verenigingen en 
maatschappelijke organisaties die zich bij de gemeente hebben gemeld met financiële problemen en 
zo ja, op welke wijze ziet het College mogelijkheden op deze verenigingen te helpen? 

2. Op welke wijze houdt het College vinger aan de pols om snel te hulp te schieten als genoemde 
verenigingen en maatschappelijke organisaties in problemen komen, zeker nu er als gevolg van de 
maatregelen weer beperkingen gelden die hen (financieel) raken? 

3. Is het college bekend met de regelingen voor financieel geraakte verenigingen en maatschappelijke 
organisaties (zie o.a. https://vng.nl/nieuws/gemeenten-geef-coronasteun-aan-lokale-
jeugdorganisaties) en, zo ja, hoe gaat het college deze regelingen implementeren in overleg met deze 
organisaties? 
 

* Aangegeven wat van toepassing is. 
Indien nodig 
Toelichting: 
De gemeente Lansingerland heeft momenteel te maken met de veelal zeer negatieve gevolgen van de 
wereldwijde Covid-19 pandemie. Het CDA Lansingerland ziet ons rijke, veel geprezen verenigingsleven als 
een van de kernkwaliteiten van onze gemeente. Daarom zien wij graag van het college een reactie 
tegemoet, om zoveel mogelijk de (negatieve) effecten van Covid-19 tegen te gaan. 
Naam:  
Dave Bergwerff en Frank Buijs. 
 
 
 
 
Wijze van indienen van schriftelijke vragen:  
de vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend (…)  
(art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad). 
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